



**MEDICAL  
SUPPORT**

## **MEDICAL SUPPORT FOR LOGISTICS SERVICES**

**WE BUILD BRIDGES THAT CONNECT YOUR  
BUSINESS TO THE WORLD**



# تجارتك أصبحت أسهل الآن

## **شركة الدعم الطبي للخدمات اللوجستية**

**نبني جسورًا تربط أعمالك بالعالم**



# INTRODUCTION

Welcome to Medical Support Company, where we redefine the concept of logistics services with efficiency and effectiveness. We are here to become your trusted logistics partner by providing comprehensive and flexible solutions to meet our clients' needs in the areas of storage, product registration, customs licensing, transportation, and e-commerce services. Join our list of clients to make your business easier and let's create a smoother and more innovative logistics future together.



## مفهوم جديد للخدمات اللوجستية !



## مقدمة

مرحبًا بكم في شركة الدعم الطبي، حيث نعيد تعريف مفهوم الخدمات اللوجستية بكفاءة وفعالية. نحن هنا لنكون شريككم الموثوق في تقديم حلول شاملة ومرنة تلبي احتياجات عملائنا في مجالات التخزين، تسجيل المنتجات، الترخيص الجمركي، النقل، وخدمات التجارة الإلكترونية. انضموا إلى قائمة عملائنا لتسهيل أعمالكم ولنبنّي معًا مستقبلًا لوجستيًا أكثر سلاسةً وابتكارًا.



# ABOUT US

Your logistics have become easier with Medical Support Company, where we provide integrated and innovative solutions for our clients. Our services include self-storage, non-storage services, FDA services, customs clearance, transportation services, and e-commerce solutions. With our professional team and the latest technologies, we guarantee the highest levels of efficiency and transparency, with solutions tailored to meet your needs, making us your trusted logistics partner



## من نحن

في شركة الدعم الطبي للخدمات اللوجستية، لا نقدم حلولاً تقليدية، بل نبني جسوراً تربط أعمالك بالعالم. نحن نقدم لك منظومة متكاملة من الخدمات التي تُدار بكفاءة واحترافية. نعتني بكل تفصيله بدءاً من تخزين المنتجات وتغليفها، وصولاً إلى تسليمها بأمان لعملائك. بفريق متخصص ومستودعات معتمدة، بفضل امتلاكنا 18 مستودعاً في أنحاء المملكة، نضمن لك أن تظل بضائعك في أيدي أمينة وبأسعار تنافسية. في "الدعم الطبي"، نحن شركاؤك في النجاح.



## VISION & MISSION

we believe that every logistical operation is an opportunity to make a difference. Our mission is to provide an ideal environment for businesses to thrive by offering flexible and innovative logistics solutions that combine efficiency and quality. We focus on building long-term relationships with our clients, prioritizing their needs while providing continuous support and rapid responses to any challenges they may face. We are committed to excellence in everything we do, aiming to be the driving force behind the success of each of our clients.



## الرؤية و الرسالة

نحن نؤمن بأن كل عملية لوجستية هي فرصة لإحداث فرق. مهمتنا هي توفير بيئة مثالية لازدهار الأعمال من خلال تقديم حلول لوجستية مرنة ومبتكرة تجمع بين الكفاءة والجودة. نركز على بناء علاقات طويلة الأمد مع عملائنا، مع إعطاء الأولوية لاحتياجاتهم وتقديم الدعم المستمر والاستجابة السريعة لأي تحديات قد يواجهونها. نحن ملتزمون بالتميز في كل ما نقوم به، ونسعى لأن نكون القوة الدافعة وراء نجاح كل عميل من عملائنا

# OUR GOALS

## Increasing Customer Satisfaction

Providing tailored services that meet customer needs, with a focus on quick response and ongoing support to ensure an exceptional experience.

## Improving Operational Efficiency

Streamlining logistics processes through the use of advanced technologies, which helps reduce time and costs while increasing productivity.



## Enhancing Security and Safety

Implementing high standards of security and safety in all aspects of operations to ensure the protection of both products and employees.

## Expanding the Service Network

Developing a warehouse network that covers the entire Kingdom, enhancing our ability to effectively meet various demands.

نحو ريادة لوجستية مبتكرة ... نحقق أهدافكم بثقة!

# اهدافنا

## زيادة رضا العملاء

تقديم خدمات مخصصة تلبي احتياجات العملاء، مع التركيز على الاستجابة السريعة والدعم المستمر لضمان تجربة متميزة.

## تحسين الكفاءة التشغيلية

تبسيط العمليات اللوجستية من خلال استخدام تقنيات متطورة، مما يساعد على تقليل الوقت والتكاليف وزيادة الإنتاجية.



## تعزيز الأمن والسلامة

تنفيذ معايير عالية من الأمن والسلامة في جميع جوانب العمليات، لضمان حماية المنتجات والموظفين على حد سواء.

## توسيع شبكة الخدمات

تطوير شبكة مستودعات تغطي جميع أنحاء المملكة، مما يعزز من قدرتنا على تلبية الطلبات المختلفة بشكل فعال.

# OUR SERVICES



E-Commerce  
Services

FDA Services



Customs Clearance  
and Transportation  
Services



Self-Storage  
Services (2PL)



Pallet Storage  
Services (3PL)



## MEDICAL SUPPORT

# خدماتنا



خدمات المتاجر  
الالكترونية

خدمات هيئة  
الغذاء و الدواء



خدمات التخليص  
والجمركي و النقل



خدمات التخزين  
الذاتي ( 2pl )



خدمات التخزين  
بالطبلية ( 3pl )

# OUR VALUES

Every Decision Matters



Professionalism



Flexibility



Integration



Commitment



Innovation

لأن التفاصيل تصنع الفارق... نخطط بحكمة وننفذ بثقة

## قيمنا

كل قرار له تأثير



الاحترافية



المرونة



التكامل



الالتزام



الابتكار

# OUR LOCATIONS

مواقعنا





# CONTACT US

We appreciate your choice to reach out to us, and we look forward to serving you with efficiency and effectiveness.

 500015110

 500011323

 500044229

 537747999



# تواصل معنا

نحن نقدر اختيارك للتواصل معنا.  
ونتطلع إلى خدمتك بكفاءة وفاعلية.

 500015110

 500011323

 500044229

 537747999





**MEDICAL  
SUPPORT**

**THANK  
YOU**



**MSCT.SA**

**شكرا  
لكم**

